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Årsmötet hölls den 8 mars där och vi har haft 5 st protokollförda styrelsemöten. 
 
Antalet medlemmar har ökat starkt under året och är i skrivandets stund uppe i 56 st. 
 
Klubbens facebook-sida öppnades upp för icke betalande medlemmar. All löpande information 
anslås på facebook. Statisk information finns kvar på hemsidan. 
 
Kommunen godkände i början av året att klubben får anlägga en mountainbikebanan 
(XCO-bana) vid bruket, och avtal om detta har skrivits. 
Det har varit två arbetsdagar där den drygt 3 km långa banan gjorts iordning och skyltats upp. 
Uppslutningen har varit bra vid båda tillfällena, mycket har hunnits med, men det finns många 
förbättringar av banan som fortfarande kan göras. 
Samtal med kommunen om att anlägga en pumptrack/teknikbana vid bruket har även påbörjats.  
 
Gemensamma träningar har under året annonserats som event på facebook. Tävlingsträningar, 
med inledningsvis mycket god uppslutning, på bruketbanan skedde med någorlunda 
regelbundenhet på onsdagkvällar fram till mörkret och kylan blev för stark. Även 
distansträningar på söndagar för vuxna startades upp. 
JCK har deltagit på en mängd tävlingar med fina resultat, både på MTB och CX.  
 
Ett samarbete startades Järfälla Alpinklubb (JAK), som bedriver en del av sin barmarksträning 
för ungdomar i form av MTB-träning. Ungdomstränare och ungdomar från JCK har under året 
varit med på dessa träningar och samarbetet har varit uppskattat. Ungdomar från JAK fick 
dessutom möjlighet till gratis medlemskap om de köpte en uppsättning klubbkläder. 
Avsikten är att detta samarbete ska kunna utökas, med fler tränare och tränarutbildningar, så att 
JCK kan driva denna barmarksträning och via det värva aktiva ungdomar till klubben. 
 
Järfälla, 11 jan 2018 
Pontus Andersson, ordförande JCK 


